

## 产品认证 Product certification

- 1.经国家级照明灯具防爆安全监督压站检验 2.经中国船级社"CCS"形式认可
- 1. Passed the examination of National Explosion proof Safety Supervisal and Inspection Station for Luminaire.
- 2. Appoved by CCS (China Classification Society).

## 产品特点 Product characteristic

- 1. 壳体采用优质铸铝模压成型,优质钢化玻璃灯罩,灯体可俯仰45°;
- 2. 灯体采用密封结构,具有较高的防水性能和防腐性能;
- 3. 内置镇流器,无需另配镇流器箱(110V/60Hz需另配镇流器);
- 4. 符合《钢质海船入级规范》和国家标准GB3836-2000, GB12045, En50014, En50018, En60079。
- 1. The shell adopts good quality cast alumnium, good quality toughened glass lampshade, The light body can adjust up and down 45 degrees.
- 2. The lamp body adopts seal structure, has high waterproof performance and anticorrosive performance.
- 3. Equipped ballast inside, no need to equipped ballast box (except the vollage is 110V/60Hz.
- 4. Conform to GBADE ENTRY NORMS FOR STEEL SHIPS and National standard GB3836-2000, GB12045, En50014, En50018, En60079.

## 规格 Specifications

	型号 Model	防爆标志 Explosion- proof mark	电压 Voltage	功率W Power	光通量Im Iuminous flux	光源 illuminant	灯座 lamp holder	电缆外径 Cable outside diameter	防护等级 protection class	重量 Weight
	CFT2	Exde    BT3	220V/50Hz - 220V/60Hz 110V/60Hz	250W	26000	高压钠灯hight-pressure sodium lamp	E40	ф11-ф13	IP56	24.5kg
					20500	金属卤化物灯metal halide lamp				
_		Exde    BT2		400W	47000	高压钠灯hight-pressure sodium lamp				
					36000	金属卤化物灯metal halide lamp				